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»دنیای هوادار« بررسی می کند؛ 

انتخابات  یا  انتصابات؛ مسئله این است!؟

برادر ارجمند جناب آقای دکتر حسین انتظامی
 خبر درگذشت پدر گرامی تان، خادم الرضا)ع(، مرحوم حاج محمد انتظامی که عمری را در آستان 
مقدس حضرت ثامن الحجج علیه السلام و خدمت به زائران و مجاوران آن حضرت گذرانده بود، 
و  خانواده  جنابعالی،  به  را  سعید  فقیدِ  آن  درگذشت  اینجانب  شد.  بسیار  تاثر  و  تاسف  موجب 
وابستگان معزز تسلیت می گویم و از درگاه خداوند رحمان برای آن انسانِ وارسته، رحمت واسعه و 

برای جنابعالی و بازماندگان صبر و اجر مسألت دارم.
محمد خدادی- معاون امور مطبوعاتی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی

مهرداد میناوند در 45 
سالگی درگذشت!

صفحه 8

»شهردار فردیس«:

موتور پروژه های زیربنایی
 فردیس روشن است 

صفحه 3

سختی فولاد و چالش  عجیب تی تی ها؛

مرگ و زندگی
در قرعه سرخابی ها

صفحه 7

به نظر می رسد که اندک اندک ورزش به طور اعم و ژیمناستیک به طور اخص به سمت سیاست و رفیق بازی حرکت می کند که بی شک به سود ورزش 
کشورمان نخواهد بود! پس چه بهتر که اختلافات را کنار بگذاریم و وفاق را جایگزین نفاق کنیم و به هوش باشیم از این استان )اصفهان( مردان بزرگی به 

تیم های ملی راه پیدا کرده اند و برای تیم ملی ای که همه ما  به آن تعلق خاطر داریم افتخارآفرینی کرده اند...
... ادامه در صفحه 6
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خبر

پرسشی از محمود فکری؛
آیا گزینه ای بهتر از »دفتری« نیست!؟
آیا تیمی که در دقیقه 90 هم 
توان پرس حریف را دارد و در 
ثانیه های پایانی گل می زند، 

ضعف بدنی دارد؟
محمود  انتظار  شاید  البته 
از  بیش  تیمش  از  فکری 
این باشد و قاعدتا نمی شود 
خرده  استقلال  سرمربی  به 
گرفت. اما در شرایطی که استقلال از ضعف استراتژی در رنج 
است، آیا اولویت، اضافه کردن یک مربی ایده پرداز و طراح 

به کادرفنی نبود؟
به  نظر می رسد نه آمدن قربانعلی پور و نه تغییر وظایف 
دفتری کمکی به حال و روز استقلال خواهد کرد به ویژه 
که با مشخص شدن قرعه استقلال در لیگ قهرمانان آسیا 
تقویت تیم هم درون زمین و هم روی نیمکت ضروری به 
نظر می رسد. گفته می شود با آمدن قربانعلی پور، دفتری 
آیا مربی کارنامه  اما  آمد.  به کمک فکری خواهد  بیشتر 

دارتری نبود؟
دفتری که تمام سابقه اش دستیاری در تیم زیر 14 ساله 
های دالاس - تیم خصوصی حسن نظری در آمریکا - است؟ 
با این سوابق اندک، حضور دفتری به عنوان بدنساز و تمرین 
دهنده قابل توجیه بود، اما استراتژیست استقلال!؟ از طرفی 
در سوابق قربانعلی، او فقط بدنساز بوده )در همین استقلال، 
استقلال،  باید  چرا  اما  خودرو(.  شهر  در  و  آهن  ذوب  در 
قربانعلی پور را که به واسطه حضور فاضلی )دستیار سابق 
تیم  در  جایی  دیگر  نساجی(  اخراجی  سرمربی  و  فکری 

شهرخودرو نداشت جذب کند؟
قربانعلی پور یک بار هم در جریان بازی شهرخودرو توپ را به 
میدان شوت کرد که همین نشانه عدم تسلط او بر هیجانش 
است و می تواند به تنش روی استقلال بیفزاید. البته باتوجه 
به سوابقی که از رحمتی و دوست صمیمی اش »محمود 
بابایی« در شهرخودرو سراغ دارم، امیدوارم قربانعلی پور به 
توصیه این دو به کادر فکری اضافه نشده باشد تا راه را برای 

سال بعد هموار کند!

تست رایگان کرونا در متروی 
تهران تمدید شد

تست رایگان کرونا در متروی تهران تمدید شد و مسافران 
مترو طبق برنامه ارائه شده می توانند با مراجعه به پایگاه 
تست کرونا در دو ایستگاه علی آباد و شوش نسبت به انجام 

غربال گری رایگان اقدام کنند.
به گزارش »دنیای هوادار«، سید مجتبی تقوی نژاد- معاون 
امور فرهنگی و اجتماعی شرکت بهره برداری متروی تهران با 
اعلام این خبر گفت: با توجه به استقبال مسافران از اجرای 
این برنامه، انجام غربالگری از مسافران به مدت یک هفته 

دیگر تمدید شد.
غربالگری  و  کرونا  تست  انجام  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
شهروندان برعهده وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
است، گفت: اما بنا بر درخواست این وزارتخانه و شرکت 
شهر سالم در این زمینه اعلام آمادگی و با آن ها همکاری 
کردیم. به همین منظور ماه گذشته طی مراجعه ای که به 
منظور بازدید از اقدامات فرهنگی و آموزشی مترو انجام 
گردید، تصمیم گرفته شد که برنامه تست سریع کرونا به 
بنابراین مقرر شد که شرکت  مترو هم تسری پیدا کند، 
مترو ایستگاه های خلوت تر را در اختیار شهر سالم بگذارد 
تا مسافرانی که نسبت به ابتلاء بیماری کرونا مشکوک 
هستند، پیش از ورود به ایستگاه مترو، تست سریع کرونا 
ایستگاه نشوند و  بروز مشکل وارد  بدهند که در صورت 

سلامت دیگر مسافران به خطر نیفتد.

سرمقاله

حمل و نقل

مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری تهران از اجرای 
»طرح کاپ« در تمامی مناطق پایتخت در آینده ای نزدیک 

خبر داد .
پایلوت  طرح کاپ  اجرای  به  اشاره  با  صدرالدین علیپور 
)کاهش  پسماند( در 6منطقه از مناطق 22گانه پایتخت 
اظهار کرد: با  شروع  دوره های آموزشی و اطلاع رسانی به 
شهروندان، قرار است در  آینده ای نزدیک تمامی مناطق شهر 
تهران به طرح کاپ بپیوندند و با انتقال مخازن موجود در 
معابر به داخل ساختمان ها،  پسماندهای  خشک با ارزش 

به دور از دسترس زباله گردها از سایر پسماندها جدا شود. 
وی با تأکید بر دو مزیت مهم اجرای  طرح کاپ همچون 
کاهش یا حذف پدیده مذموم زباله گردی و کاهش میزان 
تولید پسماند است،  گفت: با توجه به گذشت بیش از 8ماه 
از اجرای طرح کاپ  شاهد کاهش قابل توجه میزان دفن 
پسماند بوده ایم که این خود نشان دهنده  تأثیر طرح کاپ 

 بر الگوی زندگی شهروندان است. 
علیپور در تشریح مراحل اجرای طرح کاپ افزود: حذف 
مخازن از برخی  از معابر شهر، کاهش تعداد  ایستگاه های 
انتقال پسماند از   11 مرکز به 8مرکز MRF     )مرکز پردازش و 
بازیافت یکپارچه پسماندهای شهری(  و حذف 28ایستگاه 
بازیافت از مراحل اجرای طرح  کاپ و برنامه های در حال 

انجام این سازمان است . 
به گفته مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری تهران، 

با  همپوشانی و پیوستگی گام های کاپ علاوه بر کاهش 
میزان پسماند  ورودی به مجتمع  پردازش و دفع آرادکوه، 
 پسماند خشک ارزشمند از دسترس زباله گردها خارج و 
پردازش و بازیافت پسماندها به نحو  مطلوب تری  انجام 

خواهد شد. 
بدون  اجرای طرح   »شنبه های  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
پسماند« با هدف تسهیل در تعامل شهروندان با مدیریت 
شهری گفت:  در قالب  این طرح شهروندان روزهای شنبه 
پسماندهای خود را که در طول هفته تفکیک کرده اند به 
غرف بازیافت یا خودروهای  ملودی تحویل  می دهند. این 
طرح با هدف بهبود تفکیک پسماند در مبدأ، کاهش حجم 

پسماند خشک، کم کردن رطوبت زباله تولیدی و در  نهایت 
 کاهش میزان ورودی پسماند به مقصد نهایی آن در آرادکوه 

و حفاظت از محیط زیست انجام می شود.
علیپور با تأکید بر تلاش برای تغییر عادات و رفتار مردم 
می کنیم  تلاش  کرد:  خاطرنشان  پسماند  با  برخورد  در 
نگرش کاهش پسماند در مبدأ  را در میان  شهروندان به 
یک فرهنگ عمومی تبدیل کنیم، به همین دلیل بازخورد 
رفتار اجتماعی، ایده ها و نظرات  شهروندان در مورد  طرح 
کاپ به صورت مستمر جمع آوری و مورد بررسی و تحلیل 
قرار می گیرد تا مشارکت شهروندان برای ارتقای این طرح 

افزایش  باید.

خبر اول

اجرای »طرح کاپ« در تمامی مناطق پایتخت در آینده ای نزدیک

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید خسرو جوکار  را گرامی می دارد

وزیر بهداشت آخرین جزئیات تأمین واکسن کرونا را اعلام 
کرد.

سعید نمکی درباره واکسن کرونا اظهار کرد: ما در حال 
ثبت واکسن از چهار منبع مهم جهان هستیم که یک 
اروپایی، یک منبع معتبر چینی و یک سازنده  منبع 
در روسیه و دو شرکت تولیدکننده در هند هستند که 
خوشبختانه به پرونده  های این واکسن  ها رسیدگی شده و 

در حال نهایی شدن است.
کمپانی  های  کووکس  سبد  در  همچنین  افزود:  وی 
معتبر اروپایی و آسیایی هستند و امیدواریم بتوانیم به 
زودی اولین محموله  ها را برای واکسیناسیون گروه  های 

آسیب  پذیر وارد کشور کنیم.

که  واکسنی  گفت:  کرونا  ایرانی  واکسن  درباره  نمکی 
درانستیتو پاستور ایران با انتقال دانش فنی از کشور کوبا 
پیگیری می  کردیم به مراحل نهایی رسیده است؛ در بخش 
خصوصی نیز همکاری با یک کشور دیگر برای ساخت 
یک واکسن مشترک با یکی از کمپانی  های معتبر آسیایی 

را دنبال می  کنیم.
وزیر بهداشت خاطرنشان کرد: کارازمایی بالینی واکسن 
در  می  رود؛  پیش  خوبی  به  برکت  مجموعه  در  کرونا 
انستیتو رازی نیز یک واکسن اجازه تست بالینی را گرفته 

و به زودی فاز انسانی آن شروع خواهد شد.
وی خاطرنشان کرد: امیدواریم یک مجموعه دیگر نیز در 

کشور تا هفته آینده برای کارآزمایی بالینی مجوز بگیرد.

مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی با بیان اینکه برای 
افزایش مجدد حقوق بازنشستگان تلاش می کنیم و 
در همین رابطه نامه ای برای رئیس جمهور محترم 
نوشتم، آخرین جزئیات افزایش حقوق کارگران در سال 

۱۴۰۰ را تشریح کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، مصطفی سالاری در تشریح 
آخرین جزئیات افزایش حقوق کارگران و بازنشستگان 
در سال 1400 اظهار کرد: افزایش حقوق بازنشستگان 
از 12سال پیش  به حقی است که  و  مطالبه درست 
وجود دارد؛ سازمان تأمین اجتماعی در مرداد امسال 
با  داد و  انجام  را  بازنشستگان  متناسب سازی حقوق 
سنواتی حدود 49درصد حقوق  افزایش حقوق  لحاظ 
حقوق  افزایش  این  که  یافت  افزایش  بازنشستگان 

براساس عدالت بیمه ای انجام گرفت.
سالاری با بیان اینکه برای سال آینده افزایش حقوق 
دولتی ها 25درصد تعیین شده است اما برای حقوق 
کارگران تصمیم گیری در اواخر سال تعیین می شود، 

گفت: در لایحه بودجه سال آینده کشور 90هزار میلیارد 
تومان برای متناسب سازی حقوق بازنشستگان تعیین 
شده است که برای دستگاه های مختلف است و سهم 
سازمان تأمین اجتماعی حدود 30هزارمیلیارد تومان 
تعیین شده است و انتظار داریم این مبلغ افزایش یابد.

کرد:   تصریح  اجتماعی  تأمین  سازمان  مدیرعامل 
بازنشستگان،  حقوق  موثرتر  و  مناسب  افزایش  برای 
پرداخت92 هزارمیلیارد تومان به این سازمان در سال 
آینده مورد نیاز است که امیدواریم تصویب و پرداخت 
شود؛ سازمان تأمین اجتماعی از این طریق می تواند 

خواسته و مطالبه بازنشستگان را محقق کند.
سالاری با بیان اینکه وظیفه تأمین اجتماعی در قبال 
این  هزینه های  و  است  کشور  جمعیت  46میلیون 
سازمان از محل وصول حق بیمه تأمین می شود، گفت: 
پرداخت مستمری مناسب به بازنشستگان مهمترین 
وظیفه تأمین اجتماعی است و 3میلیون و 600هزارنفر 
از این سازمان حقوق می گیرند و با احتساب خانواده 

آنها به حدود 11میلیون نفر می رسند.
وی ادامه داد: حتی روز و ساعت پرداخت حقوق برای 
بازنشستگان مهم است و نباید هیچ دغدغه ای در این 
مقرری بگیران  درباره  باشد؛  داشته  وجود  نباید  زمینه 
همین  نیز  مستمری بگیران  سایر  و  بیکاری  بیمه 
وضعیت است؛ این سازمان بیشترین تلاش را برای 

تحقق آن انجام می دهد.
سالاری افزود: 46میلیون نفر در کشور دفترچه تأمین 
اجتماعی دارند و تا ماه های آینده دفترچه کاغذی به 

طور کامل حذف می شود.
مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی با بیان اینکه افزایش 
حقوق بازنشستگان همواره در اولویت برنامه های این 
سازمان بوده است، گفت: برای افزایش مجدد حقوق 
بازنشستگان تلاش می کنیم و در همین رابطه نامه ای 
برای رئیس جمهور نوشتم و ایشان همان روز دستور 
مساعد صادر کردند و از طریق رئیس سازمان برنامه و 

بودجه نیز پیگیر این موضوع هستیم.

تازه ترین خبرها از تأمین واکسن کرونا از زبان وزیر بهداشت

آخرین جزئیات افزایش حقوق کارگران و بازنشستگان در سال ۱۴۰۰

کرونا در ایران

کار و کارگر

محمد حیرانی

 نویسنده و کارشناس رسانه
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جامعه

حل  با  گفت:  البرز  استان  دادگستری  کل  رئیس 
آباد،  شیخ  صنفی-صنعتی  شهرک  ۱۰ساله  مشکلات 

برای ۷هزارنفر شغل مستقیم ایجاد می شود.
حسین فاضلی هریکندی درحاشیه بازدید از شهرک 
صنفی- صنعتی شیخ آباد کرج که به منظور بررسی 
تشریح  به  شد،  انجام  مجموعه  این  مشکلات 
سیاست های دادگستری استان در زمینه حمایت از 
واحدهای تولیدی پرداخت و متذکر شد: برنامه های 
معظم  مقام  منویات  راستای  در  استان  دادگستری 
رهبری، سیاست های کلان قوه قضائیه و برنامه های 
ابلاغی ریاست محترم قوه قضائیه در مسیر حمایت 
از فعالیت های تولیدی، رفع موانع تولیدی و حفظ 

اشتغال است.
شهرک  پرونده  طرفین  زیاد  تعداد  به  اشاره  با  وی 
صنفی- صنعتی شیخ آباد که منجر به وقفه در فعالیت 
این مجموعه شده بود تصریح کرد: یکی از تاکیدات 

پرونده های  به  سریع  رسیدگی  قضائیه  قوه  رئیس 
کثیرالاطراف است که استان البرز به دلیل فعالیت 
تعاونی های  و تشکیل  تولیدی  واحدهای مختلف 

مسکن مبتلابه است.
عالی ترین مقام قضایی استان البرز به تبیین شرایط 
آباد  شیخ  شهرک  فعالیت  در  وقفه  ایجاد  به  منجر 
پرداخت و بیان کرد: این شهرک در سال ۱۳۸۰ شروع 
به احداث شده است ولی در سال۱۳۹۰ با وجود توافق 
قبلی طرفین، سند به نام یک فرد صادر شد و با طرح 
پرونده های متعدد از سوی شخص مذکور و اعضاء 
تعاونی ها مشکلاتی برای تکمیل و بهره برداری حدود 

۲۰۰۰واحد صنفی و تولیدی ایجاد شد.
وی افزود: دادگستری استان البرز پس از کسب اطلاع 
از مشکلات ایجاد شده برای فعالیت این مجموعه به 
موضوع ورود کرده و با پیگیری ویژه در نهایت در اوایل 
سال جاری حکم بدوی و در روزهای گذشته حکم 

دادگاه تجدیدنظر این پرونده صادر و بر مبنای آن با 
رای به ابطال سند رسمی فعلی، حفظ حقوق همه 

سهامداران ممکن شد.
عالی ترین نماینده قوه قضائیه در استان البرز تصریح 
کرد: با ادامه فعالیت این مجموعه و تکمیل حدود 
اشتغال  شاهد  آینده  ماه های  در  تولیدی  ۲۰۰۰واحد 
مستقیم بیش از ۷۰۰۰نفر در این مجموعه خواهیم 

بود.
وی در پایان از حمایت دادگستری استان با رعایت 
واحدهای  سایر  و  مجموعه  این  از  قانونی  مقررات 
دستگاه های  کلیه  کرد:  تصریح  و  داد  خبر  تولیدی 
شرایط،  مهیاکردن  با  هستند  مکلف  رسان  خدمات 
فراهم  را  شهرک  این  سریع  فعالیت  به  آغاز  زمینه 
کنند و ستاد اجرای سیاست های اقتصاد مقاومتی و 
دبیرخانه شورای تحول دادگستری در همه این مراحل 

در کنار این مجموعه خواهد بود.

»رئیس کل دادگستری البرز«:

مشکلات ۱۰ساله شهرک صنفی- صنعتی شیخ آباد کرج حل شد 
تناوب آب زاینده رود فرونشست 
زمین در اصفهان را تشدید کرد

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان گفت: تناوب آب 
زاینده رود این شاهرگ حیاتی فلات مرکزی ایران، معضل 

فرونشست زمین در این منطقه را تشدید کرده است.
منصور شیشه فروش افزود: در زمان حاضر بستر زاینده رود 
خشک است و بیشتر چاه های اطراف و چاه های فلمن که 
تامین کننده بخشی از آب آشامیدنی اصفهان هستند خشک 

شده اند.
وی اظهارکرد: به طور تقریبی چهار درصد از تالاب بین المللی 
گاوخونی نم و رطوبت دارد که به عنوان منبع گرد و غبار 

تهدیدی برای چهار استان کشور است.
شیشه فروش از محیط زیست کشور و وزارت نیرو خواست 
برای پیشگیری و کنترل گردوغبار، آلودگی هوا و فرونشست 

زمین به ویژه در این استان اقدامات لازم را انجام دهند.
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان تصریح کرد : احیای 
زاینده رود و تالاب گاوخونی به عنوان یک دغدغه مطرح است 
و ضرورت دارد وزارت نیرو و سازمان محیط زیست اجرای 

تسریع تامین آب انجام دهد.
وی ادامه داد: در سال جاری مالچ پاشی در دستور کار منابع 
طبیعی استان اصفهان قرار گرفت و ۵۰۰هکتار از اراضی با 
هدف پیشگیری از انتشار آلاینده ها و گرد و غبار مالچ پاشی 

شدند.
به گفته شیشه فروش سال گذشته هزار و ۸۴۰هکتار در 
هشت شهرستان استان نهال کاری و حدود ۳۰هکتار مالچ 

پاشی شد.
وی بیان کرد: در دی ماه سال جاری شرایط استقرار توده هوای 
سرد و سنگین را شاهد بودیم که در ۲۰سال گذشته به دلیل 

انباشت آلاینده ها تکرار ناپذیر بوده است.
وی با بیان اینکه در ماه دی فقط چهار روز در اصفهان هوای 
سالم داشتیم، ادامه داد: در یک هفته گذشته شاهد تجمیع 
آلاینده ها در شهر اصفهان بودیم که صنعت، خودروها و شرایط 
خشک و نیمه خشک اصفهان به انباشت آلاینده ها کمک 

کرده است.
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان تصریح کرد: در 
زمان حاضر حجم سد زاینده رود ۱۸۴میلیون مترمکعب و 
ورودی آب به سد ۱۲مترمکعب و خروجی از سد ۱ مترمکعب 

است.
وی خاطرنشان کرد: براساس گزارش ها از ابتدای ماه مهر سال 
جاری در استان به صورت میانگین ۷۴میلی متر بارندگی 
داشتیم که نسبت به بلندمدت بیش از ۳۰درصد کاهش را 

نشان می دهد.
از  شیشه فروش گفت: در ۱۰سال گذشته تاکنون ۷۵درصد 
مساحت استان اصفهان در معرض خشکسالی قرار داشته 
است که کم بارشی و عدم جابه جایی هوا شرایط خاصی را 

ایجاد کرده است.
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان افزود: در زمستان 
سال جاری ۱۶۹روستا با تانکر آبرسانی سیار شدند که نشان 
می دهد حوضه زاینده حوضه شکننده بوده و شاهد خشکسالی 

در استان هستیم.
انتشار  کاهش  جهت  لازم  اقدامات  کرد:  خاطرنشان  وی 
آلایندگی ها به دستگاه های استان اصفهان صورت گرفته و 

برنامه بلند مدت از محیط زیست کشور ابلاغ شده است.
وی گفت: نوسازی ناوگان فرسوده، جایگزین موتورسیکلت 
فرسوده و بنزینی به کاهش آلایندگی کمک خواهد کرد که 

این اقدامات در دست اجرا است.

کوتاه از استان ها»البرز« چه خبر؟

معاون ساماندهی و امور جوانان وزارت ورزش و جوانان 
با بیان اینکه به بخش جوانان همگام با حوزه ورزش 
مورد توجه قرار گرفته است، گفت: طی سه سال گذشته 
برابری  افزایش ۵۰۰  وزارتخانه  اعتبارات حوزه جوانان 

نسبت به سال های قبل از آن داشته است.
محمد مهدی تندگویان شامگاه سه شنبه در نشستی 
البرز افزود: در حوزه  با سازمان های مردم نهاد جوانان 
اخیر  سال  سه  طی  جوانان  مردم نهاد  تشکل های 
مصوبات خوبی برای  تسهیل در امور جوانان داشته ایم 
و در این مدت  موفق به ثبت ۲۵۰شناسه در سطح 

کشور شده ایم.
وی با بیان اینکه با افزایش اعتبارات در حوزه جوانان باز 
هم شاهد مشکلات در این بخش هستیم اظهار کرد: با 
وجود این کمبودها که البته نیاز است نسبت به افزایش 
این اعتبارات اقدامات بیشتری صورت گیرد اما امروز 
پایگاه مجمع ملی، مجامع استان ها و سازمان های 
مردم نهاد جوانان در کشور شکل گرفته و هیچ گونه 

ابهام قانونی در این حوزه وجود ندارد.
تندگویان در ادامه در پاسخ انتقاد یکی از جوانان مبنی 
بر عدم نگاه وزیر ورزش به بخش جوانان گفت: این 
انتقاد و سوء تفاهم ها در حالی وجود دارد که نگاه 
ایشان به حوزه جوانان هم پای ورزش بوده و با این 
نگاه موفق شدیم که اقدامات خوبی در این بخش انجام 

دهیم.

وی با بیان اینکه بیشتر از این بالی برای پرواز نداشتیم 
بیان کرد: یکی از مشکلاتی که در این بخش وجود دارد 
این است که شاید ارتباط حوزه ورزش با جوانان تنها 
پنج درصد باشد به همین منظور نیاز است تا حتی اگر 
قرار نیست تبدیل به سازمان شود در دولت های بعدی 

در وزارت خانه ای مانند وزارت کشور قرار گیرد.
معاون وزیر ورزش و جوانان ضمن انتقاد از سخنان 
که  می کنند  عنوان  که  مجلس  نمایندگان  از  برخی 
سازمان های  گفت:  کردیم  برگزار  حزبی  انتخابات 
مردم نهاد در بخش جوانان هیچ وقت به سمت کارهای 

سیاسی و حزبی نرفته و نخواهند رفت.
تندگویان در ادامه گفت: مشکلاتی در این بخش وجود 
دارد که نه تنها بنده بلکه هر کسی دیگر نیز در این 
جایگاه قرار بگیرد نتواند به آن چیزی که مد نظرش در 

حوزه کلان است دست یابد.
وی با اشاره به جایگاه مجمع جوانان در کشور افزود: 
از روزهای ابتدایی دولت لایحه تفکیک سازمان ملی 
جوانان از ورزش  به مجلس ارسال و ۲ نیز در مجلس 
وقت مطرح که نمایندگان به آن رأی ندادند، این درحالی 
است که ۳۰میلیون جوان موجود در کشور این حق را 
دارند که یک نماینده در دولت داشته باشند و یا از 
جایگاهی برخوردار باشند که مطالباتشان در عرصه های 
مختلف پایش و رسیدگی شود چرا که جایگاه فعلی نه 

اعتبارات و نه قدرت و اختیارات لازم را ندارد.

وی با بیان اینکه گزارش های عملکردی مان را  به 
تمام نهادهای نظارتی و قانونی داده ایم، گفت: انتظار 
ما این است که به این گزارش ها توجه و اگر با نهادی 
که در حوزه جوانان کوتاهی کرده برخوردی شده ثمره آن 
برخورد را در کشور دیده و جوانان نیز آن را لمس کنند.

معاون وزیر ورزش و جوانان اظهار کرد: شعار جوان گرایی 
که سال ها است داده می شود خود بخشی از ناامیدی 

یک بخشی از جوانان شده است.
در  جوانان  انتصابات  به  اشاره  با  ادامه  در  تندگویان 
کشور گفت: موضوعی است که سال ها از سوی جوانان 
در حال پیگیری بوده و امیدواریم که حضور جوانان 
در مقاطع مدیریتی کشور یک تحول ایجاد کند، ای 
کاش این مسأله در اختیار ما بود و می توانستیم در 

انتصاب هایمان این کار را انجام بدهیم.
وی ادامه داد: ما باید به جوانان اعتماد و آنها را به عرصه 
مدیریتی بازگردانده تا این کشور نجات پیداکند چرا که 
اگر این اتفاق رخ ندهد وضع اقتصاد و معیشتی مردم 
با همین روال ادامه پیدا کرده و جوانان نیز سرخورده تر 

خواهند شد.
اجرایی  به تکمیل و تدوین سند  ادامه  تندگویان در 
بیانیه گام دوم انقلاب اشاره و خاطر نشان کرد: سند 
نخستین  و  تدوین  انقلاب  دوم  گام  بیانیه  راهبردی 
نهادی هستیم که این بیانیه را تبدیل به قانون و در 

آینده نزدیک برای دستگاه های اجرایی ابلاغ می شود.

در نشست »تندگویان« با سازمان های مردم نهاد جوانان البرز؛

اعتبارات حوزه جوانان افزایش ۵۰۰ برابری دارد

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »اکبر ناظری پور« 

- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

شهردار فردیس  گفت: روند توسعه امور زيربنايي شهر در 
راستای افزایش خدمات رسانی به شهروندان فردیسی، 
دارد. مصطفی سعیدی  تداوم  آبادانی شهر  و  توسعه 
سیرایی شهردار فردیس با بیان اینکه پروژه تکمیل بلوار 
شمال نیروگاه ) مپنا ( با قراردادی بالغ بر ۲۰میلیارد ریال 
در حال اجرا است؛ اظهار کرد:  در پروژه بلوار مپنا  ۲ هزار و 
۳۰۰ متر جدولگذاری  و هزار و  ۸۰۰ متر زیرسازی عملیات 
در حال اجراست. وی با بیان اینکه  در راستاي تغيير 
سیمای شهر برنامه ها و اقدامات موثری در دستور کار 
مدیریت شهری قرار دارد؛   افزود: در پروژه احداث بلوار 
کشتارگاه با قراردادی بالغ بر ۲۰ میلیارد ریال، تاکنون  هزار 
متر جدولگذاری انجام شده و نُه هزار و ۱۰۰متر زیرسازی 

این بلوار در حال اجراست.
شهردار فردیس گفت: تکمیل ایستگاه های آتش نشانی ۱۰۶ 
وحدت و ۱۰۹ داوری و اجرای پروژه بازسازی فرهنگسرای 

گلستان، ۶۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد. همچنین  قرارداد 
پروژه احداث مجموعه ورزشی مدیریت بحران کوثر با مبلغ 
۱۹میلیارد ریال منعقد و عملیات اجرایی این پروژه با سطح 

بنای ۲ هزار و ۴۰۰متر مربع آغاز شده است.
وی در پایان با بیان اینکه اقدامات  شهرداری در حوزه 

های  مختلف عمرانی،  خدماتی و  سایر بخش ها قابل 
مشاهده است؛ افزود:  در راستای توسعه و آبادانی شهر و 
بهبود خدمت رسانی به شهروندان  فهیم فردیس تلاش 
خواهیم کرد و ور این راستا  از تمامی ظرفیت های فکری 

و کارشناسی شهروندان استفاده خواهیم کرد.

موتور پروژه های زیربنایی فردیس روشن است 
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »سیدجلال الدین مجتبوی«

 - استاد برجسته و پژوهشگر علوم عقلی فقید - را گرامی می دارد
شهری

آسیب شناسی

طی 9 ماه گذشته؛

وقوع بیش از ۱۰ هزار مورد خودزنی با ادعای نزاع
سرپرست دفتر امور معاینات بالینی سازمان پزشکی قانونی 
مورد  و ۲۳۱  هزار  ماه گذشته سال جاری، ۱۰  در ۹  گفت: 
خودزنی شامل ۷۸۸۶ مرد و ۲۳۴۵ زن که با ادعای نزاع و با 
هدف دریافت دیه و خسارت انجام شده بود، در مراکز پزشکی 

قانونی کشف و به مراجع قضایی اعلام شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از سازمان پزشکی قانونی 
ساختگی،  تصادفات  مانند  افزود:  مهدی زاده  فرزانه  کشور، 
بسیاری از موارد خودزنی که با ادعای نزاع و درگیری انجام 
با تجربه پزشکی قانونی قابل  می شود، توسط کارشناسان 
تشخیص است آنچنان که در ۹ماه گذشته ۱۰ هزار و ۲۳۱ مورد 

خودزنی تشخیص و به مراجع قضایی معرفی شده اند.
وی ادامه داد: متأسفانه در سال های اخیر مواردی دیده شده که 
فرد یا افرادی به قصد کلاهبرداری و اخذ خسارت، با کمک شخص 
یا اشخاص دیگر صدماتی متعدد و نسبتاً شدید که حتی شامل 
شکستگی های استخوانی می شود در خود ایجاد می کنند که 

گاهی منجر به ایجاد نقص عضوهای ماندگار در افراد می شود.
مهدی زاده گفت: این افراد با ادعای حدوث این آسیب ها و 
عوارض در سانحه تصادف )که ساختگی است( و یا با ادعای 
نزاع و درگیری به هدف دریافت دیه و جبران خسارت به 
پزشکی قانونی مراجعه می کنند، در حالیکه بسیاری از این 

صدمات ساختگی قابل تشخیص است.

سرپرست معاینات بالینی سازمان پزشکی قانونی با تأکید بر 
اینکه در بسیاری از موارد کارشناسان خبره پزشکی قانونی قادر 
به تشخیص خودزنی از دیگرزنی هستند، تصریح کرد: افرادی 
که اقدام به خودزنی می کنند در بیشتر موارد نه تنها از آسیب 
رساندن به خود سودی نمی برند، بلکه با مشکلات قانونی و 

قضایی نیز روبرو خواهند شد.
از  منظور  گفت:  آن  انواع  و  تعریف خودزنی  در  مهدی زاده 
خودزنی این است که فرد )خودش یا با کمک دیگران( آگاهانه 
به بدن خود صدمه بزند. افرادی که اقدام به خودزنی می کنند 
با مراجعه به پزشکی قانونی به قصد دریافت خسارت وانمود 
می کنند که صدمه دیده اند و یا درصدد گرفتن گواهی به قصد 

افزایش صدمات خود متعاقب یک حادثه ادعایی هستند.
به گفته وی هدف این افراد دریافت دیه و خسارت و یا 
دستیابی به مدارک و مستنداتی برای دفاع از خود و شکایت 

از طرف مقابل دعوا است.
وی همچنین با اشاره به اینکه آسیب هایی از این دست 
ممکن است محصول خودزنی )ایجاد آسیب بدون هیچگونه 
خودزنی  و  نزاع  از  تلفیقی  محصول  یا  حادثه(  و  درگیری 
)افزایش صدمات متعاقب منازعه و درگیری( باشد گفت: از ۱۰ 
هزار و ۲۳۱ خودزنی شناسایی شده در ۹ ماه گذشته ۴۱۶۶ مورد 
غیرمنازعه و ۶۰۶۵ مورد منازعه و غیرمنازعه توأمان بوده است.

دیالوگ

اصغر قلندری- نویسنده و روزنامه نگار
به طور قطع و یقین، کمتر کسی است که دستی در 
نام حمید  با  و  باشد  داشته  کشورمان  هندبال  ورزش 

جمالی آشنا نباشد.
با  بازیکنان  از  و  ایران  هندبال  نوادر  از  جمالی  آقای   
اخلاق و متواضع تیم های هما، ذوب آهن، سپاهان، 
پرسپولیس،  دانشگاه آزاد اسلامی، شهرداری نیک اندیش 
و کاسپین قزوین و از ستارگان تابناک تیم ملی هندبال 
جوانان کشورمان بوده و با تیم بزرگسالان سپاهان کسب 

عنوان قهرمانی را در کارنامه درخشان خود دارد.
وی که از ورزشکاران موفق اصفهانی است در کنار ورزش 
از کاروان علم و دانش عقب نمانده و پس از گذراندن 
تحصیلات ابتدایی و دبیرستانی وارد دانشگاه شد و با 
تیم هندبال در مسابقات دانشجویی هم افتخارآفرینی 

کرده است.
کارشناس ارشد تربیت بدنی و علوم ورزشی دانشگاه آزاد 
اسلامی واحد خوراسگان اصفهان در حال گذراندن ترم 
آخر مدیریت ورزشی، دارای مدرک مدیریت حرفه ای از 
سازمان برنامه و بودجه، جوانی است پرانرژی که باوجود 
مسئولیت سنگین رئیس گروه ورزش قهرمانی اداره کل 
استان اصفهان، رئیس هیأت هاکی  ورزش و جوانان 

استان و دبیر هیأت هندبال استان نیز می باشد.
حمید جمالی بازیکن اسبق تیم هندبال که در پست بغل 
زن چپ که در کار دفاع هم مشارکت خوبی داشت در 
گفت وگوی اختصاصی با خبرنگار روزنامه »دنیای هوادار« 
به نکاتی در ارتباط با کمرنگ تر شدن هندبال در اصفهان 
اشاره کرد و گفت: اصفهان در سال های گذشته چهار تیم 
مطرح در سطح کشور داشته و تیم های سپاهان و ذوب 
آهن در رقابت های لیگ برتر کشور با وجود تیم های 
قدری همچون ثامن الحجج مشهد مقدس و سبزوار در 

بالای جدول، برای قهرمانی پیکار می کردند.
از جمله  جمالی تصریح کرد: الله کرم و سجاد استکی 
بازیکنان ملی پوش، لژیونرهایی از اصفهان هستند که 
عدم  حضورشان در تیم سپاهان تاثیرگذار شده است. 
مضاف بر اینکه با تعدیل بودجه ورزشی، عامل اصلی 
کمرنگ شدن هندبال در دو باشگاه مطرح کشور شده 

است .

وی افزود: البته جدا شدن و پیوستن تعدادی از بازیکنان 
پول  که  کرمان  مس  نظیر  هایی  تیم  سایر  به  خوب 
بیشتری را پرداخت کرد هم بی تاثیر در این روند نبوده 
است، اما استان اصفهان که از پتانسیل های بالایی در 
ورزش  برخوردار می باشد و دارای جوانان پر نشاط و 
از استعدادهای ناب، قادر خواهد بود در آینده  سرشار 
ای نزدیک با جوان ترها، جای خالی بازیکنانی که از تیم 
های اصفهانی جدا شده اند و یا بزرگانی که به لحاظ 
سنی از هندبال کناره گیری کرده اند را پر می کنند که 
به اعتقاد من می توانند در آینده، روزهای طلایی هندبال 
اصفهان را در اذهان عمومی زنده کنند و یقین دارم که با 
همین جوانان رسیدن به ساحل مقصود دور از دسترس 

نخواهد بود.
کارشناس و پیشکسوت ورزش با اشاره به ویروس کرونا 
اظهار کرد: یکی از عمده مشکلاتی که سبب گردیده تا 
در مرحله اول تیم های ذوب آهن و سپاهان به نتایج 
دلخواه دست پیدا نکنند و با اختلاف امتیازها ناچیز 
بعضی از بازی های را واگذار کنند، متاسفانه ابتلای چند 
بازیکن کلیدی به بیماری کووید19 بوده که امیدوارم در 

بازی های مرحله بعدی جبران کنند.
وی تصریح کرد: طبیعی است استان های تک تیمی که 
سرمایه گذاری خوبی هم کرده اند نتیجه بهتری بگیرند.

وی خاطرنشان کرد: تیم های ذوب آهن و سپاهان که 
از تیم های قوی و پر مهره این دوره هستند با کادر فنی 
با دانش باتجربه ای مثل آقایان کیوان صادقی، محسن 
طاهری و مجید رحیم زاده و با توجه به سرمایه گذاری 
خوب این دو باشگاه ریشه دار به دوران گذشته برگردند 
و مانند دهه 80 و اوایل دهه90 کرسی های قهرمانی را 

در اختیار بگیرند.
جمالی در پاسخ به این پرسش که چرا تیم های پرستاره 
و سرشناس ثامن الحجج مشهد و سبزوار در این فصل 
بازی ها حضور ندارند گفت: ریخت و پاش های زیادی 
که این دو تیم داشتند و در نهایت هم متضرر شدند 
یکی از عوامل عدم استمرار آن ها در این رقابت ها بود، 
اما دلیل دیگری هم داشت که بر می گردد به ضعف 
مدیریتی، زیرا ثامن الحجج سرمایه گذاری خوبی کرد ولی 

فاقد مدیریت خوبی بود.
وی در ارتباط با تیم صدرنشین گفت: تیم مس کرمان 
با بازیکنان و کادرفنی خوبی بسته شده است، سرمایه 
گذاری خوبی هم کرده و با اختلاف ناچیزی تا این لحظه 
در جای اول قرار دارد که امیدوارم در پایان رقابت ها 
که بی تردید بسیار سخت و فشرده خواهد بود دو تیم 

اصفهانی را روی سکوها ببینیم.
حمید جمالی در ارتباط با عملکرد هیأت هندبال استان 
اصفهان گفت: آقای حسن افتخاری که با جدیت تلاش 
شبانه روزی ای که دارد و به واقع با حضور مستمر و 
نظارت در تمرینات، زندگی شخصی خود را وقف پیشبرد 
و رشد و تعالی ورزش هندبال استان پهناور اصفهان کرده 
است، با تعاملی که با باشگاه های سپاهان و ذوب آهن 
دارد، در کار پایه و سازندگی عملکرد بسیار خوبی داشته 

است.
جمالی که در پست دبیر هیأت یار و یاور حسن افتخاری 
و در خدمت هندبال استان اصفهان است، افزود: باشگاه 
های ذوب آهن و سپاهان از تشکیلات خوبی برخوردارند 
و شش  نوجوان  بازیکن  پنج  سپاهان  )ب(  تیم  در  و 
بازیکن از جوانان و امیدها را به خدمت گرفته است و 
با تیمی جوان شده در این فصل رقابت ها حضور پیدا 

کرده است.
وی در پایان افزود: در حال حاضر اصفهان با دو تیم در 
لیگ برتر و یک تیم در لیگ دسته یک، تنها استانی 
است که بیشترین  تیم ها را در لیگ کشور دارا می 

باشد.

بازیکن اسبق تیم ملی هندبال جوانان و سپاهان در گفت وگو با »دنیای هوادار«:

با جوانان مستعد، ساحل مقصود دور نیست
هندبال اصفهان به روزهای طلایی خود بازخواهد گشت

گزارش

شرکت پست مجهز به موتور برقی؛

گامی مهم برای کاهش آلودگی هوا؟
پیش از اتمام سال ۱۳۹۹ موتورسیکلت های برقی بومی به 
ناوگان حمل ونقل شهری می پیوندد. شرکت پست ملی 

ایران نخستین کاربر این تولید ملی است.
به گزارش »دنیای هوادار«، سهم موتورسیکلت ها در آلوده 
کردن هوای شهرهای بزرگ قابل توجه و جدی است. این 
وسایل نقیله بخش قابل توجهی از ترددهای روزانه را به 
خود اختصاص داده اند و به همین دلیل فکری عاجل و 
فناورانه برای کاهش مخاطرات زیست محیطی این وسیله 

کاربردی در شهرها ضروری است.
آمارها گواهی می دهند که میزان آلودگی هوا توسط هر 
موتورسیکلت، بیش از ۱۸ برابر یک خودروی سبک است. 
عددی قابل توجه و خطرناک. این آمار را اضافه کنید به 
تردد روزانه هفت تا هشت میلیون موتورسیکلت فرسوده 
در کشور. وسایلی که آلودگی آن ها چند برابر بیشتر از 

موتورهای سالم و دارای گواهینامه فنی است.
ناقص  احتراق  را  بیشتر موتورسیکلت ها  آلایندگی  دلیل 
سوخت عنوان می کنند چالشی که تنها با استفاده از یک 
فناوری نوین قابل جبران است. آن هم تغییر سوخت این 

وسایل نقلیه و برقی کردن موتورسیکلت ها است.
ستاد توسعه فناوری های فضایی و حمل ونقل پیشرفته 
معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری در یک همکاری 
متولیان  از  یکی  عنوان  به  تهران  شهرداری  با  مشترک 
مدیریت شهری،  شرکت ملی پست و شرکت تولیدکننده 
موتور سیکلت های برقی به حوزه تولید این وسیله نقلیه 
و  فناوران  از  معنوی  و  مادی  حمایت  با  تا  کردند  ورود 
صاحبان دانش، روند تولید این وسایل نقلیه را شتاب دهند.

کاهش هزینه مصرف سوخت

این کار در کنار کاهش آلودگی هوا، مصرف سوخت را 
طول  در  موجود،  آمارهای  اساس  بر  می کند.  بهینه  نیز 
یک سال حدود شصت میلیون ریال هزینه بنزین مصرفی 
موتورسیکلت ها است. این در حالی است که برقی کردن 
این وسایل نقلیه تنها ۶ میلیون ریال هزینه برق برای آنها 
دارد. این موتورها با یک باتری، یک موتور و جعبه سیاه 
کار می کنند و نیازی به تعمیر و نگهداری جدی ندارند به 

همین دلیل میزان فرسودگی آن ها نیز کم است.
چند  همکاری  یک  شکل گیری  به  دلائل  این  همه 
دوست دار  موتورسیکلت های  این  تا  شد  منجر  جانبه 
محیط زیست تولید و به بازار برسد. پیش از پایان سال۹۹ 
همکاری  با  برقی  موتورسیکلت های  نخست  بخش  نیز 
ستاد  و  تهران  شهرداری  ترافیک  و  حمل ونقل  معاونت 
توسعه فناوری های حوزه فضایی و حمل ونقل پیشرفته 
معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری )مدیریت طرح 
کلان(، تحویل شرکت ملی پست می شود تا از این به بعد 
بسته های پستی با این موتورسیکلت ها به دست مردم 
برسد. کاری که سلامتی را برای جامعه به ارمغان می آورد.

ریاست  فناوری  و  علمی  معاونت  گزارش  اساس  بر 
اولویت  با  کار  این  که  است  این  بر  قرار  جمهوری، 
تجاری سازی موتورسیکلت کار و خودروی سبک برقی با 
کاربری شهری آغاز شود. موتورهای برقی جایگزینی برای 
موتورهایی است که در شهر کار می کنند و به موتورهای 

کار معروف هستند.
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »رضا مافی«فرهنگی

 - خطاط و نقاش معاصر - را گرامی می دارد

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

 Paul از پل ولر اثری   On Sunset آلبوم پاپ راک هنگام غروب خورشید
Weller خواننده و ترانه سرای صاحب سبک است.  پل ولر Paul Weller )با 
نام کامل پل جان ولر Paul John Weller( موسیقی دان، خواننده و ترانه سرای 
انگلیسی است.  او متولد سال ۱۹۵۸ است و از سال ۱۹۷۲ وارد عرصه موسیقی 
شده است. عمده شهرت او به همکاری با گروه پانک راک و نیو ویو جم 
از هنرمندانی است که به  باز می گردد. این موسیقی دان یکی   The Jam
واسطه تاثیری که بر موسیقی نهاده است، همواره از او با احترام یاد می شود 
و جوایز معتبری به او داده شده است. هنگام غروب خورشید پانزدهمین 
آلبوم استودیویی این هنرمند است که با فاصله دو ساله نسبت به آلبوم 
معانی حقیقی True Meanings منتشر شد. به مانند همیشه بار دیگر او 
مورد تحسین گسترده واقع شد و امتیازات بسیار خوبی به آلبوم پانزدهمش 
اختصاص داده شد. در وب سایت متاکریتیک امتیاز این آلبوم به ۸۲ از ۱۰۰ 
بر مبنای ۱۶ نقد رسید. از لحاظ موفقیت تجاری نیز این آلبوم موفق بود و 
صدرنشین جدول فروش اسکاتلند و بریتانیا شد و در کشورهای زیادی نیز جز 
آلبوم های محبوب بود. آلبوم On Sunset به مانند گذشته سرشار از تازگی و 
خلاقیتی است که همواره با شنیدن آثار پل ولر انتظار آن را داریم، انتظاری 

برای شگفت زده شدن از پایان ناپذیر بودن چشمه خلاقیت این هنرمند.

On Sunset
::  پل ولر ::  

خلاصه داستان: کمپین ریاست جمهوری سناتورگری هارت در سال ۱۹۸۸، هنگامی 
که یک اتفاق ناخوشایند برایش می افتد، سقوط می کند و...

در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم James Berardinelli - جیمز براردینِلی، 
آمده است: فیلم »پیشتاز« )The Front Rinnet( سعی می کند تا به دو هدف 
برسد و تا حدی نیز موفق است؛ اول اینکه سلسله اتفاقاتی که منجر به سقوط 
یکی از افراد کاندید مقام ریاست جمهوری ایالات متحده آمریکا شد یعنی »گری 
هارت« را نشان دهد و در عین حال قدرت مطبوعات در ضربه زدن به اشخاص را 
نیز به تصویر بکشد. در حالی که آثار متعددی در طول تاریخ سعی داشته اند که 
خبرنگاران شجاعی را نشان دهند که قصد برملا کردن اتفاقات زشتی که در سایه ها 
 ،)All the Presidents Men(»رخ می دهند را داشته اند)»تمام مردان رئیس جمهور
»اسپاتلایت«)Spotlight(، »پست«)The Post( آثاری هستند که به ذهن خطور 

می کنند( این فیلم مسئله ای عجیب را مطرح می کند.
سوالی که همچنان بعد از 30سال بی پاسخ مانده این مسأله است که آیا »هارت« 
قربانی هوس و بی احتیاطی خودش شد و یا اینکه او توسط رسانه های گرسنه ای که 
بیشتر از بیان حقیقت دنبال جوسازی و حاشیه پردازی بودند زنده زنده بلیعده شد.

»پیشتاز« هیچ چیز جدیدی در این باره به ما نمی گوید. حادثه از زمانی که »هارت« 
در سال 1987 از جریان انتخابات انصراف داد تغییر خاصی نکرده است و...

The Front Runner- پیشتاز
::  جیسون ریتمن   ::

کتاب خیابان کاتالین، نوشته ماگدا سابو است که با ترجمه نصراله مرادیانی منتشر 
شده است. این کتاب، نخستین بار درسال۱۹۶۹در مجارستان منتشر شد و درسال۲۰۱۷ 
با ترجمه لن ریکس به دست انتشارات نیویورک ریویو بوکس به زبان انگلیسی 
منتشر شد. این کتاب درسال۲۰۰۷ برنده جایزه »سه وِن« بهترین رمان اروپایی شد و 
درسال۲۰۱۸برنده »جایزه ترجمه پن« شد. ماگدا سابو در خیابان کاتالین روابط انسانی را 
در تصویری بزرگ روایت می کند و سرنوشت سه خانواده را، که زمانی در خیابان کاتالین 
در شهر بوداپست همسایه های دیواربه دیوار هم بودند، در طول سه دهه متلاطم 
تاریخی به تصویر می کشد. ماهیت گمراه کننده زمان همراه با خطاها و گسست ها و 
سکوت ها مضمون مسلط رمان است که در دو بخش »جاها« و »آنات و برش هایی از 
اتفاقات« به قلم درآمده است. رمان سابو عمیقا درمعنای وطن یا زندگی در وطن سیر 

می کند، در جهانی که این مفهوم در آن فرو می پاشد و به ویرانه خود بدل می شود.
مثلاً در مدتی که زندانی بود، آن موقع که منتظر بود به بخش خدمات پزشکی 
منتقلش کنند، ذهنش فقط و  فقط درگیر بخش های بیمارستان و امکانات آموزشی 
دانشگاه بود، چیزهایی که پرده ای می کشیدند بر سیم خاردارها و نورافکن های 
کورکنندهٔ زندان. بعداً، وقتی به آنجا منتقل شده بود، ناگهان درحین انجام وظیفه 
بی حرکت می ایستاد و بهت زده به دست های کثیفش نگاه می کردچطور ازش انتظار 

داشتند با این دست ها به مریض هایش برسد؟

خیابان کاتالین- ماگدا سابو
::  ترجمه: نصراله مرادیانی    ::

کتابفیلم موسیقی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

دبیر سی و نهمین جشنواره تئاتر فجربا تأکید بر نقش تئاتر 
در آرامش بخشی به جوامع در طول تاریخ، افزود: تئاتر از دل 
جریانی شکل گرفته که هدفش ایجاد آرامش بوده و هرزمان 
زندگی بشر دچار سختی و مصیبت شده، هنرمندان تئاتر 

برای برگرداندن روحیه و امید، وارد عمل شده اند.
به گزارش »دنیای هوادار«، حسین مسافرآستانه با اشاره 
به شرایط سختی که کل جهان بعد از ورود کرونا با آن رو 
به رو است، اضافه کرد: با اینکه تئاتر امکان اجرا نیافته، 
هنرمندان از کار کردن دست نکشیده اند و آنان ایثارگران 
فرهنگ و هنر هستند، به این امید که نقش خود را در ارتباط 
با مردم ارایه دهند و آنان نیز در کنار کادر درمان، با انجام 
کار هنری، در روحیه بخشی به مردم، ایثار کرده اند و این 
جشنواره یکی از فرصت هایی است که نقش خود را ایفاء 
کنند. مسافرآستانه ادامه داد: غیبت یکسری از آثار به دلیل 
ضعف آنان نیست، بلکه ما بیش از این ظرفیت نداریم و 
قطعاً شرایط برای اجرای عمومی شان در سالن های دولتی 
و خصوصی فراهم خواهد شد. دبیر جشنواره فیلم فجر 
با اشاره به اینکه در شرایط بسیار سختی هستیم، افزود: 
تجربه های دوره های قبل به کار ما نمی آمد، زیرا راهی که 
در ان قرار گرفته ایم، ثباتی نداشت و ندارد. تطبیق شرایط 
جشنواره با وضعیت موجود، بخصوص در بحث بودجه، بسیار 
دشوار بود. با اضافه شدن اجرای فیزیکی، سختی ها دوباره 
آغاز شد. وی با قدردانی از حمایت وزارت بهداشت، افزود: 
همه گروه های استان ها توسط وزارت بهداشت و به صورت 
رایگان تست کرونا خواهند شد. همکاران ستاد جشنواره هم 
تست داده اند. او خبر داد که در سالن های کوچک، تماشاگر 

عمومی نخواهیم داشت.
امسال  کرد: جشنواره  خاطرنشان  مسافرآستانه همچنین 
بودجه  بخش  در  تئاتر  همچنان  و  نداشته  مالی  حامی 
مظلوم است ولی مورد حمایت معنوی قرار گرفته است. 
البته حمایت های جزیی صورت می گیرد مانند  تخفیف 
۳۰درصدی که اسنپ برای مهمانان جشنواره قائل شده است. 

او همچنین با تأکید بر ضرورت توجه به هنرمندان تئاتر در 
استان ها از بزرگداشت اختر تاجیک، عکاس باسابقه تئاتر، 
همایون علی آبادی از منتقدان پیشکسوت و بهرام ابراهیمی 
از بازیگران باسابقه و جمشید داورپناه هنرمند پیشکسوت 
خراسان شمالی خبر داد. مسافرآستانه درباره بودجه جشنواره 
گفت: بودجه جشنواره ۵میلیارد و ۲۰۰میلیون تومان است 
فضای  در  اثار  امنیت  درباره  او  است.  شده  تصویب  که 
مجازی توضیح داد: این آثار تا ۲۴ساعت فرصت پخش 
دارند که بیشتر یک فرصت تبلیغاتی است. حساسیتی که 
تهیه کنندگان سینما دارند، بحق است اما خوشبختانه در 
تئاتر این حساسیت را نداریم، چون حتی در صورت ضبط، 
مغایرتی با اجرای صحنه ای ندارد. مسافرآستانه درباره احتمال 
بروز بیماری در جشنواره گفت: از طرف گروه ها نخواهد بود. 
ولی اگر از چنین مشکلی پیش بیاید، با مراجعه به وزارت 
بهداشت درباره تعطیلی تصمیم می گیریم! او درباره بخش 
بدن و حرکت که قرار بود در این دوره از جشنواره گنجانده 
شود، نیز توضیح داد: ظرفیت زیادی وجود دارد، ولی هیچ 
یک از آثاری که به ما رسید، واجد تعریف تئاتر فیزیکال 
نبود. بنابراین لازم است در طول سال در فرصتی مناسب به 

آن پرداخته شود.
دبیر جشنواره تئاتر فجر درباره گرفتن استعلام تماشگران 
برای ورود به سالن گفت: وزارت بهداشت که نمی تواند از 
تمام تماشاگران استعلام بگیرد ولی طبق روال همه مشاغل 
می توان عمل کرد و دلیلی ندارد در تئاتر سختگیرتر از دیگر 
مکان ها باشیم، چون در مکان های دیگر اینقدر سختگیری 

اعمال نمی شود.
او درباره حمایت مالی جشنواره از هنرمندان توضیح داد: 
جشنواره از هنرمندانی حمایت می کند که در طول سال 
گذشته روی صحنه بودند و در شرایط دشوار پایمردی کردند. 
حمایت کل جامعه تئاتر تدبیر دیگری است، بعید است 
هنرمندی در قبال کار نکردن، توقع کمک داشته باشد. در 
روزهای سخت است که هنرمند می تواند کنار مردم باشد، در 

شرایط عادی که همه دوست دارند کار کنند. وی اضافه کرد: 
جشنواره از هنرمندانی حمایت می کند که در این سال سخت 
پایمردی کردند. او درباره همزمانی جشنواره های فیلم و تئاتر 
فجر تصریح کرد: قبلا هم بوده ولی تئاتر به اندازه کافی 

علاقه مندان خود را دارد و تحت تاثیر سینما قرار نمی گیرد.
او با بیان اینکه اعتراض تئاتری ها درباره تعطیلی تئاتر در 
شرایطی که دیگر مشاغل فعال هستند، به حق بوده است، 
خاطرنشان کرد: آقای آشنا- مدیر مرکز هنرهای نمایشی به 
نمایندگی از جامعه تئاتری، این مسأله را توضیح داده اند که 

نتیجه آن، همین بازگشایی است. 
مسافرآستانه تأکید کرد: مقایسه جشنواره امسال با دوره های 
پیش جفاگونه است، چون باید با شرایط امسال ارزیابی شود.
او با ارائه توضیحاتی درباره اینکه بخشی از اجراها در ساعتی 
به پایان می رسند که همزمان با ساعت محدودیت رفت وآمد 
خواهد شد، تصریح کرد: به دلیل داوری ها و حضور بازیگران 
مشترک چاره ای نداشتیم. درهرحال کسانی که علاقه مند به 
تماشای آن نمایش ها هستند، به ناچار باید از وسیله عمومی 

استفاده کنند!

مسافرآستانه: تئاتر فجر امسال را با هیچ سالی مقایسه نکنید
jتئاتر فجر جهان سینما

»هری پاتر« سریال می شود 
ساخت یک سریال تلویزیونی بر مبنای »هری پاتر« در 
مراحل اولیه است و اگرچه هنوز اعلام نشده اما 
ورایتی می گوید دریافته است که صحبت هایی 
برای تبدیل شدن داستان »هری پاتر« به یک 
سریال تلویزیونی برای اچ بی او مکس در حال 

پیشرفت است.

تهیه کننده »نون.خ« سراغ یک ملودرام می رود
مهدی فرجی تهیه کننده سریال »نون.خ« از بررسی 
یک فیلمنامه ملودرام خبر داد که معتقد است 

قصه ای جذاب و اجتماعی دارد.

عرضه »خوب، بد، جلف: رادیو اکتیو« از ۱۰بهمن 
سریال  تصویربرداری  پایانی  مراحل  با  همزمان 
»خوب، بد، جلف: رادیو اکتیو« به کارگردانی و 
تهیه کنندگی محسن چگینی، اولین قسمت 
این سریال روزجمعه ۱۰بهمن ساعت۱۲ توزیع 

می شود.

»گتسبی بزرگ« به تلویزیون می آید
»A+E استودیوز« و آی تی وی استودیوز آمریکا با 
همکاری هم و مایکل هرست نویسنده قصد دارند 
یک سریال تلویزیونی با بودجه بزرگ با اقتباس از 

»گتسبی بزرگ« بسازند.

راه یابی »عروسک« به دو جشنواره بین المللی 
نویسندگی  به  فیلم کوتاه داستانی »عروسک« 
و کارگردانی نسرین گل ریحان به دو جشنواره 
آلون(  )استند  مستقل  فیلم های  بین المللی 

کالیفرنیا و چفالو ایتالیا راه یافت.
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »امیرحسین آریان پور«
 - نویسنده، فرهنگ نویس، مترجم فقید - را گرامی می دارد

ورزشی

پرسپولیس؛ الگویی برای موفقیت و 
ناکامی در لیگ قهرمانان

با قرعه کشی دور جدید لیگ 
های  تیم  آسیا  قهرمانان 
ایرانی رقبای خود را در این 

رقابت ها شناختند.
با توجه به اینکه در 4 دوره 
پرسپولیس  دوبار  اخیر 
نماینده فوتبال ایران تا فینال 
راه یافته و در فینال مقابل 
نمایندگانی از شرق آسیا تسلیم شده است تجربه خوبی برای 
هر 4 نماینده فوتبال کشورمان به دست آمده تا اگر هدف را 
بر قهرمانی و فتح لیگ قهرمانان قرار داده اند از پرسپولیس 
الگو بگیرند. اولا راه های حضور پرسپولیس در فینال برای 
نمایندگان ما یک دوره کاملا تئوری و عملی است و ثانیا 
جست و جو کنند که چرا و چه عواملی باعث شد پرسپولیس 

در هر دو فینال مغلوب تیم های شرق آسیا شود.
یک دوره با برانکو به ژاپنی ها باختیم و فینال را از دست 
دادیم و یک دوره هم مقابل کره ای ها با یحیی گل محمدی 
ناکام ماندیم. حقیقتا در هردو فینال بود که عیار فوتبال 
باشگاهی ما عیان شد و امروز باید بنشینیم و فکر کنیم 
که کدام کمی و کاستی و کدام نقاط ضعف باعث شد که 

دستمان به قهرمانی نرسد.
با مروری بر دهه اول لیگ برتر فوتبال متاسفانه آنچه که می 
توان برداشت کرد خالی بودن تیم های ایرانی از انسجام و 

نو آوری و کارهای گروهی است.
به عبارتی هم به لحاظ تشکیلاتی در حال حاضر فاصله 
زیادی با عرب های خلیج فارس و شرقی های آسیا داریم و 
هم در بعد تاکتیکی و اگر بناست دوباره همان مسیر سال 
های اخیر را طی کنیم و با هزار مکافات یک تیم ما به فینال 
برود در فینال عملا خود را از قبل باخته تلقی کنیم چیزی 

جز سرخوردگی ملی و عمومی به همراه نخواهد داشت.
راه  در حد همین  باید  را می خواهیم  آسیا  قهرمانی  اگر 

سنگین سرمایه گذاری و برنامه ریزی کنیم.
در بحث سخت افزاری که ما به هیچکدام از همسایگان خود 

و شرقی های آسیا نمی رسیم.
اگر به سرمایه گذاری و جذب مهره های کار آمد خارجی هم 
باشد باز آن ها خیلی از ما پیش ترند پس باید به همین 
نیروی خود تکیه کنیم و همه توان خود را بگذاریم تا با 
یک تیم آماده )منظور هر کدام از 4 تیم نماینده ایران( و 
پرقدرت و منسجم به مصاف رقبا برویم و بهانه برای خومان 

جور نکنیم.
پرسپولیس در فینال آسیا که همین فصل گذشته بود در 
حالی به مصاف تیم هیوندای کره جنوبی رفت که تا روز آخر 
هم خودش را گول می زد که آل کثیر امکان بخشیده شدن  
دارد در حالی که هیچ امیدی نبود و اصلا معلوم نیست که 

با بودن یا نبودن یک بازیکن اتفاق خاصی بیفتد.
در حالی که اگر بعد از صعود به فینال می توانست  دو یا 
سه مهره تاثیر گذارش را حفظ کند چه بسا فتح جام دور از 
دسترسش نبود و این هم موضوعی است که پرسپولیس و 

دیگران باید از آن برای موفقیت خود بهر گیری کنند.
هیچ گروه آسانی وجود ندارد و همه گروهها دشوار است اما 
تیمی موفق خواهد بود که برای خود برنامه و استرتژی داشته 

باشد و دیمی وارد این عرصه بزرگ و سرنوشت ساز نشود.

مستطیل سبز

در آستانه برگزاری مجمع عمومی انتخابات رئیس هیأت 
مقاله  یک  خبرنگاری  اگر  اصفهان  استان  ژیمناستیک 
تحلیلی و یا منتقدی مطلبی بی طرفانه و از روی دلسوزی 
و برای رهایی این ورزش پایه از بحران مدیریتی بنویسد، از 
سوی برخی مورد هجمه قرار می گیرد، ولی حاضر نیستند 
دلایلی عنوان کنند که نوشتارهایی اینگونه به خیر و صلاح 
ژیمناستیک اصفهان به رشته تحریر در می آید، یا خدای 
نکرده قصد تخریب شخصیتی و تضعیف روحیه جوانانی را 
دارد که از لحاظ دانش و رزومه ورزشی خود را کاندید احراز 

پست رئیس هیأت ژیمناستیک استان اصفهان کرده اند!؟
به یقین الان هم اگر مطلبی بنویسیم که چرا و به چه علت 
به لیست اسامی کاندیداها دست برده شده و نفرات جدیدی 
جایگزین افراد قبلی شده اند؟ بار دیگر نویسنده که تنها بر 
حسب وظیفه این پرسش را مطرح می کند، مورد هجمه 
قرار خواهد گرفت و فریادشان بعضی از دوستان گوش فلک 

را کر خواهد کرد!
اگر گفته می شود رئیس فدراسیون که رئیس مجمع 
عمومی انتخابات هیأت ژیمناستیک خواهد بود، یا مدیرکل 
حضور  انتخابات  این  در  است  قرار  که  ای  مجموعه  و 
پیدا کنند، به عملکرد افرادی که به عنوان اعضای مجمع 
برگزیده شده اند و حق رای دارند نظارت صحیح و اصولی 
داشته باشند انتقاد است!؟ اگر مسئولان نظارتی کار خود 
را به درستی و انتخابات را سالم برگزار کنند دیگر لزومی 
به انتقاد نیست و در چنین شرایطی هرکس به دلخواه 
خود و باشناختی که از فرد مورد نظر دارد به خاطر منافع 
ژیمناستیک این استان که از هر لحاظ نسبت به خیلی 
از استان ها تفاوت فاحشی دارد با انتخاب درست اجازه 
نخواهد داد تا به ژیمناستیک استان اصفهان آسیب وارد 

شود؛ پس آیا واقعا این دلسوزی  ها جای انتقاد دارد؟
لازم نمی دانم وارد مسائل حاشیه ای شوم تنها پرسشی 
که اینک مطرح است چه کسانی حق ارزیابی افراد کاندیدا  
را دارا هستند و بر اساس کدام رزومه فرد اصلح و شایسته 
انتخاب می شود؟ سوابق ورزشی و تحصیلات عالیه به 
اضافه تجربه که دارای تخصص و وجاهت ریاست در این 
هیأت باشد که از  خیلی جهات نسبت با سایر رشته های 
ورزشی بسیار حائز اهمیت است، یا افراد غیر تخصصی و 

سفارشی؟ چرا از ادوار گذشته پند نمی گیریم؟ 
و  اعم  به طور  ورزش  اندک  اندک  که  رسد  نظر می  به 
رفیق  و  سیاست  به سمت  اخص  طور  به  ژیمناستیک 

بازی حرکت می کند که بی شک به سود ورزش کشورمان 
نخواهد بود! پس چه بهتر که اختلافات را کنار بگذاریم 
و وفاق را جایگزین نفاق کنیم و به هوش باشیم از این 
استان مردان بزرگی به تیم های ملی راه پیدا کرده اند و 
برای تیم ملی که همه ی ما که به آن تعلق خاطر داریم 

افتخار آفرینی کرده اند.
به طور حتم و یقین دلنوشته های نگارنده که از سر علاقه 
و دلسوزی به رشته ژیمناستیک است به این معنا نیست 
که قصد انتقاد و تخریب شخصیتی دارد،  ولی لب فرو 
بستن و گفتنی ها را نگفتن نه تنها باعث نابودی ورزش 
کشور عزیزمان ایران می شود که خیانت به ورزش محسوب 

می گردد.
باید توجه داشته باشیم آن هایی که ورزش کرده اند و 
تحصیلات ورزشی دارند اما از علم مدیریت در ورزش دور 
بوده اند، با افرادی که دارای همه این محسنات به اضافه 

وجاهت مدیریت در ورزش می باشند فرق بسیار است.
پس باید فردی را انتخاب کنیم که هم از لحاظ اخلاقی، 
و  مدیریتی  نظر  از  هم  و  ایثار  و  گذشت  جوانمردی، 
شخصیتی قابل قبول جامعه ورزش به ویژه پیشکسوتان 
و مربیان استخوان خردکرده و خاک میدان های ورزشی 
خورده باشد. و اما شنیده می شود که بعضی از اعضای 
انجمن نظیر خانم کریم زاده که دارای بالاترین درجه داوری 
ژیمناستیک  ایروبیک  المللی کته گوری 3  بین  یعنی 
هستند یا آقای امیرحسین اسدی مربی درجه یک شاخه 
هنری نماینده مربیان، آقای رضا خدارحمی و ابوالفضل 
محمدی نماینده های ورزشکاران یا آقای ابوالفضل کیماسی 
که از قهرمانان شایسته شاخه ترامپولین هستند از لیست 
اعضای مجمع حذف شده اند و افراد دیگری را جایگزین 
کرده اند! که امیدواریم در حد شایعه باشد و صحت نداشته 

باشد.

نصف جهان

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

انتخابات یا انتصابات؛ مسئله این است!؟

پل پوگبا، ستاره فرانسوی منچستریونایتد به احتمال 
تمدید قرارداد با این تیم واکنش نشان داد.

طی فصول اخیر بحث های زیادی درباره آینده هافبک 
فرانسوی منچستر یونایتد مطرح شده است و در واقع 
پل پوگبا دائماً با جدایی از جمع شیاطین سرخ در ارتباط 
بوده است. باشگاه سابق پوگبا یعنی یوونتوس یکی از 
مهم ترین تیم های خواهان او محسوب می شود؛ این 
در حالی است که گفته می شود رئال مادرید نیز به جذب 

هافبک فرانسوی علاقمند است.
قرارداد پل پوگبا با منچستریونایتد در ژوئن سال 2022 
به اتمام می رسد و حالا این ستاره فرانسوی یک بار 
دیگر به احتمال تمدید قرارداد با شیاطین سرخ واکنش 
نشان داده و می گوید:»من هنوز قرارداد دارم. هنوز اینجا 
هستم و از کاری که انجام می دهم لذت می برم. همه 
می دانند که من یک سال دیگر قرارداد دارم؛ با این 

حال قصد دارم با باشگاه صحبت کنم تا ببینم شرایط 
چگونه است.

در حال حاضر هدف اصلی من این است که با تیم به 
موفقیت دست پیدا کنم. تمام آن چیزی که من به آن 
فکر می کنم پیروزی است. اینکه انرژی خود را به نمایش 
بگذارم و تمام توانم را برای کمک به تیم به کار بگیرم«.

وی در مورد فرم فوق العاده طی هفته های اخیر خودش 
برای  پوگبا  بهترین  شاهد  هفته  چند  این  گفت:»آیا 
نباشد  اینگونه  که  امیدوارم  بوده اید؟  منچستریونایتد 
و بتوانم بهتر از اینها عمل کنم. البته خوب است که 
همیشه احساسی عالی داشته باشم و در فرمی مناسب 
قرار داشته باشم. بازی کنم و چهار، پنج مسابقه متوالی 
به شکل 90 دقیقه ای در زمین حاضر باشم. شش ماه به 
شکل مداوم بازی کنم و این همان چیزی است که به 

دنبالش هستم«.

پوگبا با یونایتد تمدید خواهد کرد؟
جزیره

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار
اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

اگر گفته می شود رئیس فدراسیون که رئیس 
مجمع عمومی انتخابات هیأت ژیمناستیک 
خواهد بود، یا مدیرکل و مجموعه ای که قرار 
است در این انتخابات حضور پیدا کنند، به 
عملکرد افرادی که به عنوان اعضای مجمع 
نظارت  دارند  رای  حق  و  اند  شده  برگزیده 
صحیح و اصولی داشته باشند انتقاد است!؟ 
اگر مسئولان نظارتی کار خود را به درستی و 
انتخابات را سالم برگزار کنند دیگر لزومی به 
انتقاد نیست و در چنین شرایطی هرکس به 
دلخواه خود و باشناختی که از فرد مورد نظر 
دارد به خاطر منافع ژیمناستیک این استان 
که از هر لحاظ نسبت به خیلی از استان ها 
تفاوت فاحشی دارد با انتخاب درست اجازه 
نخواهد داد تا به ژیمناستیک استان اصفهان 
آسیب وارد شود؛ پس آیا واقعا این دلسوزی  

ها جای انتقاد دارد؟
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »ناصر حجازی«ورزشی
 - اسطوره فوتبال ایران - را گرامی می دارد

سایپا قهرمان لیگ والیبال زنان شد 
هفته پایانی لیگ برتر والیبال زنان روز سه شنبه آغاز و طی آن تکلیف تیم 

قهرمان مشخص شد.سایپا تهران که ازشروع فصل در تمام دیدارهای 
با  خود به برتری رسیده است، شهرداری قزوین را سه برصفر و 

نتایج ۲۵ بر۷، ۲۵ بر۱۲ و ۲۵ بر۱۷شکست داد تا قبل از برگزاری 
دیدارهای روزپایانی قهرمانی خود را قطعی کند.

ثبت کمپ تیم های ملی بوکس به نام ناطق نوری
سالن شماره ۹ ورزشگاه انقلاب، به نام رئیس سابق فدراسیون بوکس ایران ثبت 

شد. پس از پیگیری های حسین ثوری رئیس فعلی فدراسیون بوکس 
ایران و با موافقت سیدرضا صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک و 

پارالمپیک، سالن شماره ۹ ورزشگاه انقلاب ملقب به کمپ تیم های ملی 
بوکس، به سالن بوکس حاج احمد ناطق نوری تغییر نام یافت.

فدراسیون  والیبال مقابل عمل انجام شده است
کارشناس والیبال ایران گفت:فدراسیون باعلم به قرارداد آلکنو و تیم زنیت با 

این مربی قرارداد امضاکرد پس باید کنار بیاید،چون مقابل عمل انجام شده 
قراردارد. ناصر شهنازی گفت: بحث مربیگری تیم  ملی  والیبال ایران پیچیده 

است،چون خیلی ازمربیان بزرگ دنیا به دلیل المپیک دوست داشتند 
همکاری کنند و یکسری مربی به خاطر شرایط سیاسی ما دوست نداشتند.

اعزام احسانپور، کریمی و طاهری به تورنمنت پلیکونه ایتالیا
تیم منتخب کشتی آزاد ایران با ۳ کشتی گیر و یک مربی برای حضور در 

می شوند.  ایتالیا  کشور  راهی  پلیکونه،  ماتئو  بین المللی  رقابت های 
رقابت های بین المللی جام ماتئو پلیکونه روزهای ۱۴ تا ۱۷اسفندماه در 

شهر رم ایتالیا برگزار می شود. بهنام احسان پور- علیرضا کریمی- امین 
طاهری و ابراهیم مهربان، اسامی نفرات اعزامی به این مسابقات است.

لیگ ملت های ۲۰۲۱ والیبال به طور متمرکز برگزار خواهد شد
شورای لیگ ملت ها تصویب کرد: لیگ ملت های سال۲۰۲۱ والیبال مردان و 

زنان به طور متمرکز برگزار شود .فرمت مسابقات و تعداد بازی ها در این 
روش تغییری نخواهد کرد و فدراسیون جهانی والیبال تا پایان ماه 

فوریه و پس از مذاکره با کشورهای داوطلب میزبانی، زمان دقیق و 
مکان برگزاری لیگ را اعلام خواهد کرد.

کریستوفر: بازی های متوالی خیلی سخت است
بازیکن آمریکایی خانه بسکتبال خوزستان گفت: با وجودی که عاشق بسکتبال 

هستم ولی بازی های متوالی، خیلی سخت است .تیم خانه بسکتبال 
خوزستان روزدوشنبه در دیداری از گروه الف لیگ برتر بسکتبال مقابل 

اکسون شکست خورد، ولی کریستوفر ویر بازیکن آمریکایی این تیم، 
عملکرد خوبی داشت و ستاره تیم خوزستانی بود.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

مسابقات لیگ قهرمانان آسیا برای اولین در تاریخ، در سال 
۲۰۲۱ به جای ۳۲ تیم با ۴۰ تیم برگزار می شود.

طبق اعلام کنفدراسیون فوتبال آسیا سیدبندی منطقه غرب 
آسیا در ۴ سطح ۵ تیمی تقسیم می شود. در این فصل از 
لیگ قهرمانان هر منطقه به جای ۴ گروه در ۵ گروه ۴ تیمی 

رقابت خواهند کرد.

- سیدبندی تیم ها در منطقه غرب:

سید اول
الدحیل قطر / الهلال عربستان / پرسپولیس ایران / شارجه 

امارات / السد قطر
سید دوم

النصر عربستان / تراکتور ایران / شباب الاهلی امارات / 
الریان قطر / الاهلی عربستان

سید سوم
پاختاکور ازبکستان / الوحدات اردن / اف سی گوای هند / 

استقلال ایران / استقلال تاجیکستان
سید چهارم

الشرطه عراق / 4 تیم برنده پلی آف )فولاد هم در بین تیم 
های پلی آف قرار دارد(

در مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا، به دلیل ۱۰ گروهی 
شدن تیم های صدرنشین هر گروه، راهی مرحله بعد می 
شوند ولی  ۱۰ تیم رده دومی به مرحله بعد راه پیدا نمی 
کنند و تنها ۶ تیم برتر رده دومی به مرحله بعد راه پیدا 

می کنند.
با این اوصاف، از منطقه غرب آسیا، ۵ تیم صدرنشین و ۳ 

تیم رده دومی برتر به مرحله بعد راه پیدا می کنند.
استودیوی  در  قرعه کشی مسابقات لیگ قهرمانان ۲۰۲۱ 

مجازی ای اف سی در مالزی برگزار شد.
تیم های حاضر در منطقه غرب بر اساس کشورها؛ قطر، 

عربستان و ایران صاحب بیشترین نماینده هستند. امارات 
2 تیم در مرحله گروهی و 2 تیم در پلی آف.

برخلاف سال های گذشته، AFC قرعه کشی لیگ قهرمانان 
آسیا، را بر اساس سید بندی های مقرر، انجام داد تا از هر 
سید یک تیم در گروه های دهگانه رقابت های لیگ قهرمانان 

آسیا ۲۰۲۱ قرار بگیرند.
Aگروه

الهلال عربستان / شباب الاهلی امارات/ استقلال 
تاجیکستان / برنده الغرافه قطر و نماینده ازبکستان 

B گروه
الشارجه امارات / تراکتورسازی ایران / پاختاکور ازبکستان/ 

برنده بازی الوحده عربستان و القوه الجویه عراق 
C گروه

الدحیل قطر / الاهلی عربستان / استقلال ایران /
 الشرطه عراق 

 D گروه
السد قطر / النصر عربستان / الوحدات اردن / برنده بازی 

فولاد ایران و العین امارات 
E گروه

پرسپولیس ایران / گوا هندوستان / الریان قطر/ برنده بازی 
الزورا عراق و الوحده امارات 

قرعه کشی تیم های منطقه شرق آسیا هم به این ترتیب 
است: 

Fگروه
اولسان هیوندای کره جنوبی / پاتوم تایلند / ویتل ویتنام

/ برنده پلی آف 
G گروه

جیانگسو چین / ناگویا ژاپن / جوهر دارالتعظیم مالزی / 
برنده پلی آف 

H گروه
چونبوک موتورز کره جنوبی / گامبا اوزاکا ژاپن / تامپینس 

روفرز سنگاپور / سیدنی اف. سی استرالیا 
I گروه

کاوازاکی ژاپن / گوانگژو چین / یونایتد سیتی فیلیپین / 
برنده پلی آف 

J گروه
شاندونگ چین / پورت اف. سی تایلند /  کیچی هنگ 

کنگ / برنده پلی آف 

با مشخص شدن، گروه های دهگانه لیگ قهرمانان ۲۰۲۱، 
چهلر نماینده ایران شرایط متفاوتی خواهند داشت.

استقلال: بازهم گروه مرگ، این بار با فکری

استقلالی ها در گروه سوم این رقابت ها، کار دشواری برای 
صعود دارند، جایی که الدحیل قطر با بازیکنای گران قیمت 
خود قطعا از مدعیان اصلی قهرمانی ابن رقابت ها است، 
لیگ  مسابقات  فصل  این  در  که  هم  عربستان  الاهلی 
نتابج بسیار خوبی را کسب کرده است، قطعا  عربستان، 
حریف سرسختی برای شاگردان محمود فکری خواهد بود، 
اما سومین رقیب آبی های تهران، اشرطه عراق خواهد بود، 
تیمی که در فصل گذشته، روبه روی همین استقلال سطح 

فنی اش را به نمایش گذاشته است. 
به هرحال استقلال طبق عادت این چندسال، بازهم در گروه 
مرگ قرار گرفته است، حالا باید دید محمود فکری در آسیا 

چه شرایطی را تجربه خواهد کرد.

پرسپولیس: بهتر از این نمی شد!

شاگردان یحیی گل محمدی نسبت به دیگر نمایندگان ایران 
در این رقابت ها، کار آسان تری دارند، جایی که پرسپولیسی ها 
با الریان قطر، گوا هندوستان و برنده دیدار الوحده امارات 
و الزورا عراق هم گروه هستند، باتوجه به سطح تیم های 
حاضر در این گروه، بعید است سرخپوشان تهرانی کار چندان 

دشواری برای صعود داشته باشند.

تراکتور: چالش جذاب تی تی ها در گروه نیمه سخت

تراکتوری  ها پس قهرمانی در جام حذفی، پس از چندسال 

پرشورهای  آسیا رسیدند،  قهرمانان  لیگ  به  باز هم  دوری 
آذربایجان، با شارجه امارات، پاختاکور ازبکستان و برنده بازی 
الوحده عربستان و القوه الجویه عراق دیدار خواهند کرد، صعود 
در این گروه با هرشرایطی برای تراکتوری ها غیر ممکن نیست.

فولاد: وحشتناک پس از غول اماراتی

شاگردان جواد نکونام در فولاد خوزستان در صورت پیروزی 
در برابر العین امارات در پلی آف رقابت ها در گروه چهارم کار 
بسیار دشواری خواهند داشت، فولادی ها با السد قطر، النصر 

عربستان و الوحدات اردن رو به رو خواهند شد.
با  رویارویی  پرسپولیس  و  استقلال  قرعه  در  نکته جالب 
بازیکنان اسبقشان است، جایی که استقلال در مصاف با 
الدحیل با علی کریمی رو به رو خواهد شد و پرسپولیس هم 
در رویارویی با الریان، با شجاع خلیل زاده رقابت خواهد کرد. 
زمان برگزاری بازی ها در منظقه غرب هم به این ترتیب 

خواهد بود:
مرحله گروهی )رفت و برگشت(

۱۴ تا ۳۰ اپریل )۲۵ فروردین تا ۱۰ اردیبهشت ۱۴۰۰(
مرحله یک هشتم نهایی )تک بازی(
۱۳ و ۱۴ سپتامبر )۲۲ و ۲۳ شهریور(
مرحله یک چهارم نهایی )تک بازی(

۲۷ و ۲۸ سپتامبر )۵ و ۶ مهر(
مرحله نیمه نهایی )رفت و برگشت(
رفت: ۱۹ و ۲۰ اکتبر )۲۷ و ۲۸ مهر(
برگشت: ۲۶ و۲۷ اکتبر )۴ و ۵ آبان(

فینال )رفت و برگشت(
رفت: ۲۱ نوامبر )۳۰ آبان(

سختی فولاد و چالش  عجیب تی تی ها؛

مرگ و زندگی در قرعه سرخابی ها

حرف آخر

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی 
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افشین قطبی در ساعات اولیه انشار خبر  
درگذشت مهرداد میناوند در تماس با »دنیای 
هوادار« و در حالیکه بسیار اندوهگین و متاثر 
از این اتفاق بود با لحنی بسیار حزن آلود 
همراه با گریه درگذشت این چپ پای تیم 
پرسپولیس و تیم ملی ایران را به خانواده 
میناوند، باشگاه پرسپولیس و تمام ایرانیان 

تسلیت گفت.
قطبی چنان در شوک این واقعه قرار داشت 
که به سختی می توانست حرف بزند، او در 
خاتمه برای علی انصاریان نیز آرزوی بهبودی 

هرچه سریعتر از پروردگار یکتا طلب کرد.


